

Maxiroach Cock roach Gel

Active Ingredient: Indoxacarb 0.6%



Contents :

50 x 4 x 25 g

Local Distributor: Technical Agricultural Co. LLC

Country of Origin : Germany

Agri-Veta LTD
Riebeckstraße 38 Leipzig PLZ 04317
Deutschland,
Germany

رقم التسجيل في مؤسسة الإمارات للدواء EDE Registration Number

AUD-AD-3117371

الموزع المحلي: الشركة الفنية الزراعية ذ م

بلد المنشأ: المانيا
اجري فيينا إل تي دي
لاينزج بي إل زري
المانيا



caution



جل ماكسير وتش للصراصير
المادة الفعالة: اندوكسكارب 0.6%

Toxic Substance



تصنيف منظمة الصحة العالمية: قليل السمية WHO Classification: Slightly Hazardous III

Keep out of Reach of Children
يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

Treatment Rates For All Uses

Apply a minimum of 2 spot of gel per m², an increased number of spots of gel up to 5 per m² may be required under conditions of heavy cockroach infection or where Oriental cockroaches and American Cockroaches predominate. In some cases, a small thin layer of gel bait, 3mm wide and 5 cm long may be appropriate. Several small applications of bait within an area are more effective than 1 or 2 applications of large quantities.

First Aid Measures

Eye contact: Rinse immediately with plenty of water, for at least 15-20 minutes. Immediate medical attention is required. Inhalation: Move the victim to fresh air. Call a physician immediately. Ingestion: If swallowed, seek medical advice immediately and show this container or label. DO NOT induce vomiting. Skin contact: Take off all contaminated clothing immediately. Wash off immediately with plenty of water. If skin irritation persists, call a physician. Medical advice: there is no specific antidote available. Treat symptomatically

معدلات المعالجة لجميع الاستخدامات: ضع نقطتين على الأقل من الجل لكل متر مربع، وقد يلزم زيادة عدد النقط إلى 5 نقاط في حالات الإصابة الشديدة بالصراصير أو في حال انتشار الصراصير التropicale والأمريكية. في بعض الحالات، قد تكون طفقة رقيقة من طعم الجلد، بعرض 3 مم وطول 5 سم، مناسبة. استخدام عدة نقاط صغيرة من الطعم في منطقة واحدة أكثر فعالية من استخدام كمية كبيرة مرة أو مررتين

إجراءات الإسعافات الأولية

في حالة ملامسة العينين: اشطفهما فوراً بكية وفيرة من الماء لمدة 15-20 دقيقة على الأقل. يلزم الحصول على رعاية طبية فورية. في حالة الاستنشاق: انقذ المصاب إلى مكان بارد وجاف. اتصل بالطبيب فوراً. في حالة الانبعاث: في حالة الانبعاث، اطلب المساعدة الطبية فوراً وأظهر العبرة أو الملصق. لا تخزن التقويم في حالة ملامسة العجلة: اززع جميع الملابس الملوثة فوراً. اغسل المنطقة فوراً بكية وفيرة من الماء. في حالة استمرار تبيح الجلد، اتصل بالطبيب. نصيحة طبية: لا يوجد ترتيب محدد. عالج الأعراض حسب الأعراض.

Batch number:
Date of Production:
Expiry Date:

رقم الدفعة:
تاريخ الإنتاج:
تاريخ انتهاء الصلاحية: